
Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testülete Humánügyi Bizottságának 

2017. március 22-én, szerdán 15:05 órakor megtartot t nyílt ülésének 

jegyzőkönyve 

 

42/2017. (III. 22.) határozat a jegyz őkönyv hitelesít őről 
43/2017. (II. 22.) határozat a napirendi pontokról 
44/2017. (III. 22.) határozat a M űvelődési Ház és Könyvtár 2016. évi beszámolójáról  
45/2017. (III. 22.) határozat a 2017. évi Harangok Napja programról  
46/2017. (III. 22.) határozat az egészségügyi alape llátást nyújtó háziorvosokkal kötend ő feladat-
ellátási szerz ődések jóváhagyásáról 
47/2017. (III. 22.) határozat a Tökmag Focisuli SE 2017. évi pályahasználatról  
 

Jegyzőkönyv 
 
Készült: Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testület Humánügyi Bizottságának 2017. március 
22-én, szerdán 15:05 órakor megtartott nyílt üléséről. 
 
Jelen vannak:  Benedek Éva    bizottsági elnök 

Cserepka András   bizottsági tag 
Diamantné Bodák Ildikó   bizottsági tag 
 Lévainé Apagyi Erika   bizottsági tag 

   Som Istvánné    bizottsági tag 
Kmetty Károly    polgármester 

   Szabó István     alpolgármester 
 Kiskuti Petra    aljegyző 
Muzsay Márta    családsegítő szakmai vezető 
Takács-Sánta Ágnes   Művház. vezetője 
Károlyfi Levente   műszaki irodavezető 
Balázsné Szalai Katalin   óvodavezető 
Previák András    Gamesz vezető 
Rohfeld Anita    jegyzőkönyvvezető 

 
Igazoltan távol:  Lehoczky Enikő     bizottsági tag 
   Kiss László István   bizottsági tag 
 
A meghívó szerinti napirendi pontok: 
 

Nyílt ülés keretében : 

1. A Művelődési Ház vezetőjének beszámolója a 2016. évi tevékenységről 

2. A 2017. évi Harangok Napja rendezvény programjának elfogadása 

3. Feladat-ellátási szerződés megkötése az alapellátást nyújtó háziorvosokkal  

4. Pályahasználat a Tökmag Focisuli SE számára  

5. Egyebek 

Zárt ülés keretében: 

6. Rendkívüli települési támogatások  

- Gállné Mezősi Szilvia jegyző szabadsága miatt nem tud részt venni az ülésen, Kiskuti Petra aljegyző 
helyettesíti. 

Benedek Éva bizottsági elnök:  Köszöntöm a megjelenteket, megállapítom, hogy a bizottság 5 tagja 
jelen van, a bizottság határozatképes. Lehoczky Enikő és Kiss László jelezte, hogy nem tud részt 
venni az ülésen, igazoltan vannak távol. A jegyzőkönyv hitelesítésére Lévainé Apagyi Erika bizottsági 
tagot kérem fel. Aki a jegyzőkönyv hitelesítővel egyetért, azt kérem, hogy kézfelemeléssel jelezze. 

Benedek Éva a bizottság elnöke határozati javaslato t terjesztett el ő a jegyzőkönyv hitelesít őről, 
melyet a bizottság 5 igen szavazattal, 0 ellenszava zattal és 0 tartózkodással elfogadott, majd 
kihirdette az alábbi határozatot. 
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Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testülete Humánügyi Bizottságának 42/2017. (III. 2 2.) 
határozata a jegyz őkönyv hitelesít őről 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humánügyi Bizottsága a 2017. március 22-én, 
szerdán 15:05 órakor kezdődő ülés jegyzőkönyvének hitelesítésére Lévainé Apagyi Erika bizottsági 
tagot választja. 

Benedek Éva bizottsági elnök: A napirendekkel kapcsolatban van-e valakinek módosító javaslata? 
Amennyiben nincs, akkor, aki elfogadja a napirendi pontokat, az kérem, kézfelemeléssel jelezze. 

Benedek Éva a Humánügyi Bizottság elnöke  határozati javaslatot terjesztett el ő a napirendi 
pontokról, melyet a bizottság 5 igen szavazattal, 0  ellenszavazattal és 0 tartózkodással 
elfogadott, majd kihirdette az alábbi határozatot. 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testülete Humánügyi Bizottságának 43/2017. (II. 22 .) 
határozata a napirendi pontokról 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humánügyi Bizottsága a 2017. március 22-én 
tartott ülésének napirendi pontjait az alábbiak szerint fogadja el: 

Nyílt ülés keretében : 

1. A Művelődési Ház vezetőjének beszámolója a 2016. évi tevékenységről 
2. A 2017. évi Harangok Napja rendezvény programjának elfogadása 
3. Feladat-ellátási szerződés megkötése az alapellátást nyújtó háziorvosokkal  
4. Pályahasználat a Tökmag Focisuli SE számára  
5. Egyebek 

 

Zárt ülés keretében: 

1. Rendkívüli települési támogatások  
 

1. napirendi pont: A M űvelődési Ház vezet őjének beszámolója a 2016. évi tevékenységr ől 

Benedek Éva bizottsági elnök:  Reméljük, hogy majd eljön az az idő, amikor előre kerülhet a 
fontossági sorrendben és végre tudunk majd egy új művelődési házat és új felszereléseket biztosítani 
neked, addig is kitartást. Van-e az előterjesztéssel kapcsolatban kérdés, javaslat? Amennyiben nincs 
hozzászólás, akkor, aki a Művelődési Ház 2016. évi tevékenységéről szóló beszámolót a képviselő-
testületnek elfogadásra javasolja, az kérem, hogy kézfelemeléssel jelezze. 

Benedek Éva a Humánügyi Bizottság elnöke  határozati javaslatot terjesztett el ő, melyet a 
bizottság 5 igen szavazattal, 0 ellenszavazattal és  0 tartózkodással elfogadott, majd kihirdette 
az alábbi határozatot. 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testülete Humánügyi Bizottságának 44/2017. (III. 2 2.) 
határozata a M űvelődési Ház és Könyvtár 2016. évi beszámolójáról 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Humánügyi Bizottsága a Művelődési Ház és 
Könyvtár 2016. évi beszámolóját a képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 

2. napirendi pont: A 2017. évi Harangok Napja rende zvény programjának elfogadása 

Benedek Éva bizottsági elnök:  Van valami fejlemény, amióta elkészült ez az előterjesztés? 

Takács-Sánta Ágnes M űvelődési ház vezet ő: Még várunk a visszajelzésekre, remélem, hogy a 
testületi ülésig minden kérdőjeles rész eldől.  

Kmetty Károly polgármester:  Annyi kiegészítést szeretnék tenni, hogy itt is szerepel, hogy a 
Grassalkovich-kastélyba lenne egy látogatás a kalásziak részéről. Igazából három opciót ajánlottunk 
fel nekik, a Grassalkovich-kastélyt, a Botanikus kertet és a veresi piacot, még nem kaptunk 
visszajelzést arról, hogy melyiket választanák. Szeretnénk, ha július 4-én a nemzeti összetartozás 
napján legalább egy kis delegációval érkeznének, hiszen a tavalyi Gyepes féle beszéd szerintem 
nagyon-nagyon jó volt és ezt összevontuk nyilván a Harangok napi rendezvénnyel is. Várjuk a 
válaszukat, hogy körülbelül lássuk, hogy milyen létszámmal számoljunk, én kértem, hogy ezt minél 
előbb gondolják végig, és egyeztessünk erről. 

Benedek Éva bizottsági elnök:  Van ezzel kapcsolatban kérdés, javaslat? Amennyiben nincs 
hozzászólás, akkor, aki a határozati javaslatot a képviselő-testületnek elfogadásra javasolja, az 
kérem, hogy kézfelemeléssel jelezze. 
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Benedek Éva a Humánügyi Bizottság elnöke  határozati javaslatot terjesztett el ő, melyet a 
bizottság 5 igen szavazattal, 0 ellenszavazattal és  0 tartózkodással elfogadott, majd kihirdette 
az alábbi határozatot. 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testülete Humánügyi Bizottságának 45/2017. (III. 2 2.) 
határozata a 2017. évi Harangok Napja programról 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Humánügyi Bizottsága a 2017. évi Harangok 
Napja program tervezetét a képviselő testületnek elfogadásra javasolja. 

3. napirendi pont: Feladat-ellátási szerz ődés megkötése az alapellátást nyújtó háziorvosokkal   

Benedek Éva bizottsági elnök:  Egyeztetés történt az orvosokkal, és ők is el tudják fogadni ezt a 
szerződést. Van ezzel kapcsolatban kérdés, javaslat? Amennyiben nincs hozzászólás, akkor, aki a 
határozati javaslatot a képviselő-testületnek elfogadásra javasolja, az kérem, hogy kézfelemeléssel 
jelezze. 

Benedek Éva a Humánügyi Bizottság elnöke  határozati javaslatot terjesztett el ő, melyet a 
bizottság 5 igen szavazattal, 0 ellenszavazattal és  0 tartózkodással elfogadott, majd kihirdette 
az alábbi határozatot. 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testülete Humánügyi Bizottságának 46/2017. (III. 2 2.) 
határozata az egészségügyi alapellátást nyújtó házi orvosokkal kötend ő feladat-ellátási 
szerződések jóváhagyásáról 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Humánügyi Bizottsága a határozati javaslatot 
amely szerint Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete az egészségügyi alapellátást nyújtó 
háziorvosokkal kötendő feladat-ellátási szerződéseket a határozat melléklete szerint elfogadja. 

- a képvisel ő-testületnek elfogadásra javasolja. 

4. napirendi pont: Pályahasználat a Tökmag Focisuli  SE számára  

Benedek Éva bizottsági elnök:  Ezt tavaly is megtettük, a Tökmag Focisulinak szüksége van ilyen 
nyilatkozatra, ebben arról van szó, hogy biztosítjuk számukra a Sport köz 1. szám alatt lévő 
sportpályánkat a futballszezon meccseire. Aki a határozati javaslatot a képviselő-testületnek 
elfogadásra javasolja, az kérem, hogy kézfelemeléssel jelezze. 

Benedek Éva a Humánügyi Bizottság elnöke  határozati javaslatot terjesztett el ő, melyet a 
bizottság 5 igen szavazattal, 0 ellenszavazattal és  0 tartózkodással elfogadott, majd kihirdette 
az alábbi határozatot. 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testülete Humánügyi Bizottságának 47/2017. (III. 2 2.) 
határozata a Tökmag Focisuli SE 2017. évi pályahasz nálatról  

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Humánügyi Bizottsága a határozati javaslatot 
amely szerint Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a Tökmag 
Focisuli részére, a 2017. évi futballszezonra, az edzésekre és előre egyeztetett időpontokban a 
meccsekre a Sport köz 1. szám alatti sportpálya és létesítményeinek használatát biztosítja. 

-  képvisel ő-testületnek elfogadásra javasolja. 

5. napirendi pont: Egyebek 

Benedek Éva bizottsági elnök:  Az Egyebek napirend keretében van-e valakinek mondanivalója? Ha 
nincs akkor a bizottság zárt ülés keretében folytatja a munkát. 

Benedek Éva a nyílt ülést 15:10 órakor bezárta, a b izottság zárt ülés keretében folytatta a 
munkát. 

 

 

 Benedek Éva Lévainé Apagyi Erika 

 bizottsági elnök bizottsági tag 

  jegyzőkönyv hitelesítő 


